

Shareholding notification

Swedbank Robur Fonder AB has notified Solutions 30 that on 8 November 2022 it fell below the threshold of 5% of the share capital and voting rights of the company.

The notification is available on OAM, the electronic information platform of the Luxembourg Stock Exchange – www.bourse.lu – and on the company's website – www.solutions30.com – under the Investor Relations section - Publication - Regulated Information.

About Solutions 30 SE

The Solutions 30 group is the European leader in solutions for new technologies. Its mission is to make the technological developments that are transforming our daily lives accessible to everyone, individuals and businesses alike. Yesterday, it was computers and the Internet. Today, it's digital technology. Tomorrow, it will be technologies that make the world even more interconnected in real time. With more than 50 million call-outs carried out since it was founded and a network of more than 15,000 local technicians, Solutions 30 currently covers all of France, Italy, Germany, the Netherlands, Belgium, Luxembourg, the Iberian Peninsula, the United Kingdom, and Poland. The share capital of Solutions 30 SE consists of 107,127,984 shares, equal to the number of theoretical votes that can be exercised.

Solutions 30 SE is listed on the Euronext Paris exchange (ISIN FR0013379484- code S30). Indexes: MSCI Europe ex-UK Small Cap | SBF 120 | CAC Mid 60 | NEXT 150 | CAC Technology | CAC PME.

Visit our website for more information: www.solutions30.com

Contact

Individual Shareholders:

Investor Relations - Tel: +33 1 86 86 00 63 - shareholders@solutions30.com

Analysts/Investors:

Nathalie Boumendil - Tel: +33 6 85 82 41 95 - nathalie.boumendil@solutions30.com

Press - Image 7:

Leslie Jung - Tel: +44 7818 641803 - ljung@image7.fr

Charlotte Le Barbier - Tel: +33 6 78 37 27 60 - clebarbier@image7.fr

Attachment

- | [Notification shareholders major holding 2022-11-16](#)

Notification de participations importantes

Swedbank Robur Fonder AB a indiqué à Solutions 30 avoir franchi en baisse le 8 novembre 2022 les seuils de 5% du capital et des droits de vote de la société.

Cette notification est disponible sur la plateforme électronique d'information de la Bourse de Luxembourg OAM (www.bourse.lu) et sur le site internet de la société (www.solutions30.com), rubrique Investisseurs, publications financières, information réglementée.

À propos de Solutions 30 SE

Le Groupe Solutions 30 est le leader européen des solutions pour les Nouvelles Technologies. Sa mission est de rendre accessibles à tous, particuliers et entreprises, les mutations technologiques qui transforment notre vie quotidienne : hier l'informatique et Internet, aujourd'hui le numérique, demain les technologies qui rendront le monde toujours plus interconnecté en temps réel. Avec plus de

50 millions d'interventions réalisées depuis sa création et un réseau de plus de 15 000 techniciens de proximité, Solutions 30 couvre actuellement la totalité de la France, l'Italie, l'Allemagne, les Pays-Bas, la Belgique, le Luxembourg, la Péninsule Ibérique, le Royaume-Uni et la Pologne. Le capital de Solutions 30 S.E. est composé de 107 127 984 actions, identiques au nombre de droits de vote théoriques et exerçables.

Solutions 30 SE est cotée à l'Euronext Paris (ISIN FR0013379484- code S30). Indices : MSCI Europe Small Cap | Tech40 | CAC PME | SBF 120 | CAC Mid 60. Visitez notre site Web pour plus d'informations : www.solutions30.com

Contact

Actionnaires individuels :

Relations actionnaires - Tél : +33 1 86 86 00 63 | shareholders@solutions30.com

Analystes/investisseurs :

Nathalie Boumendil - Tél : +33 6 85 82 41 95 - nathalie.boumendil@solutions30.com

Presse - Image 7 :

Leslie Jung - Tél : +44 7818 641803 - ljung@image7.fr

Charlotte Le Barbier - Tél : +33 6 78 37 27 60 - clebarbier@image7.fr

Pièce jointe

- | [Notification shareholders major holding 2022-11-16](#)